

Programa sa Parole sa mga Pilipinong Beterano sa Ika-duhang Giyera sa Kalibutan (FWVP)

Ang [Programa sa parole sa mga Pilipinong Beterano sa Ika-duhang Giyera sa Kalibutan \(FWVP\) epektibo Hunyo 8, 2016](#) mitugot sa mga kwalipikado nga U.S. citizens o ug permanenting residente (LPRs)/ Green Card Holder nga mohangyo ng parole para sa mga kwalipikado nga miyembro sa ilang pamilya.

Kung tugotan sa parole ang imong mga kwalipikado nga pamilya, bisan dili pa sila mahimong makapag-apply ug immigrant visa, pwede nga magkakuyog na sila sa mga kapamilya nga naa sa Amerika ug pwede na pud sila mo aplay ug awtorisasyon sa trabaho. Kani nga pahina naghatag ug dugang kasayoran sa :

- Pasabot o Depinisyon;
- Kinsay kwalipikado sa programa;
- Unsaon paghangyo ug parole;
- Pagproseso sa aplikasyon;
- Interbiyo sa benepisyaryo;
- Proseso pagkahuman sa interbiyo;
- Unsaon ang paagi sa usa ka parolee; ug
- Pagprotekta sa kaugalingon sa limbong

Mga katin-awan

Mga sumasalmot sa FWVP na programa:

Pulong	Depinisyon
Taga-petisyon	Ang Pilipino nga beterano sa Ika-duhang giyera sa kalibutan (WWII) o ang iyahang buhi nga asawa nga U.S. citizen o permanenting residente (LPR) o U.S. Green Card holder nga gapuyo sa Amerika. Kung patay na ang WWII beterano o ang iyang asawa, mga benepisyaryo nga naa'y aprubado o na-reinstate na Form I-130 pwedeng mohangyo ug parole para sa ilang kaugalingon. Mao ni gitawag nga self-petitioning. Ang mga kwalipikado nga taga-petisyon lang ang pwede mag-file ug aplikasyon para

	sa mga benepisyaryo sa ubos sa FWVP nga programa. Kinahanglang nga ang kwalipikado nga taga-petisyon motuman sa mga panginahanglan sa taga-petisyon.
Benepisyaryo	Mga miyembro sa pamilya nga may katungod nga makapahimulos sa na-file na pang paryente nga petisyon (Form I-130) para sa ila ug pwede mahatagan ug parole pa-adto sa Amerika kung matogutan ubos sa FWVP nga programa. Ang mga benepisyaryo sakup ang prinsipal benepisyaryo, benepisyaryong deribatibo ug mga dugang nga benepisyaryong deribatibo.
Prinsipal Benepisyaryo	Ang miyembro sa pamilya nga naa'y Form I-130 na-file para sa iya. Pananglitan, ang prinsipal nga benepisyaryo pwede mahimo ang asawa/bana o ang dili minyo nga anak ng permanenting residente (LPR) o U.S. Green Card holder o ang igsoon o naa sa pangidaron nga minyo/dili minyo nga anak sa U.S. citizen.
Mga Deribatibong Benepisyaryo	Ang asawa/bana sa prinsipal nga benepisyaryo, ug ang dili minyo nga mga anak ubos sa edad 21 anyos mahimong ilista sa aprubadong <i>Form I-130</i> Kining mga benepisyaryo nga kwalipikado sa parole mahitungod o base sa ilang relasyon sa prinsipal nga benepisyaryo. Kung ang prinsipal nga benepisyaryo dili ma-aprubahan ug parol, ang benepisyaryong deribatibo dili pud ma-aprubahan.
Dugang nga Benepisyaryong Deribatibo	Dunay mga panghitabo nga kung ang prinsipal nga benepisyaryo na-minyo o nanganak sukad nga naaprobahan ang Form I-130, ang iyang asawa o anak nga walay asawa nga wala pa mag edad ng 21 anyos mahimong deribatibong benepisyaryo ug kwalipikado sa parole mahitungod sa ilang relasyon sa prinsipal nga benepisyaryo.

Angayang Programa

Kinsa ang Kwalipikado nga Mohangyo ug Parole

Mahimong pwede ka mohangyo ug parole para sa imong kwalipikadong paryente kung matuman ang mga kasunod nga kinahanglan:

- Kung ikaw usa ka U.S. citizen o permanenting residente (LPR) o U.S. Green Card holder nga gapuyo sa America;
- Kung mapamatuod nimo nga usa ka nga beteranong Pilipino sa WWII (Matud sa section 405 sa IMMACT90 nga giamendaran pinaagi sa section 112 sa Department of Justice Appropriation Act,1998,) o ikaw ang buhi nga asawa o bana ani;
- Ikaw, nga Pilipinong beterano sa WWII o buhi nga asawa/bana, nagkapag-file ug Form I-130, ug gi-aprubahan ang imong Form I-130 sa pitsa o bag-o sa pitsa na na-file nimo ang imong hangyo nga parole; ug
- Wala pay immigrant visa para sa imong paryente.

Sa mga ubang panghitabo, makahangyo ang petisyoner ug parole para sa ilang kaugalingon. Para sa dugang na kasayoran tan-awa ang Pag-petisyon para sa Kaugalingon (**Self-Petitioners**).

Mga kinahanglan sa paghangyo ug parole

Ang kwalipikadong petisyoner makahangyo ug parole para sa miyembro sa pamilya (benepisyaryo) nga makatuman sa mga kasunod nga kinahanglan:

- Ang benepisyaryo(sakup ang mokuyog na asawa/bana o anak*) sa hayag nga Form I-130 nga gi-file sa beterano sa WWII o sa buhi nga asawa/bana, ug ang ang aplikasyon naaprubahan sa pitsa or bag-o sa pitsa nga nihangyo ug parole ang petisyoner; ug
- Adunay kwalipikadong, legal na relasyon sa WWII na beterano kitong May 9, 2016 o bag-o May 9, 2016.

* Ang asawa ug dili minyo na mga anak nga ubos sa edad 21 anyos sa prinsipal nga benepisyaryo (nailhan nga deribatibong mga benepisyaryo) pwede pud makapahimulos sa FWVP na programa. Ang deribatibong benepisyaryo pwedeng lang mahatagan ug parole kung maaprubahan ang parole sa prinsipal nga benepisyaryo. Ang deribatibo nga benepisyaryo dili kwalipikado sa FWVP na programa sa ilahang kaugalingon lang.

Kung ikaw ang buhi nga asawa/bana sa Pilipinong beterano sa WWII, ang sakup lang na kwalipikadong benepisyaryo ang mga anak ninyo sa Pilipinong beterano sa WWII, anak sa binalaod, anak sa gawas ug mga anak nga gisagop. Makahangyo ka ug parole ubos sa FWVP na programa para niining mga indibidwal, bisan kung ang naaprubahang Form I-130 para sa ilaha ay gi-file sa Pilipinong beterano sa WWII na patay na, basta lang ang Form I-130 ay na-reinstate o, kung wala pa na-aprubahan ang Form I-130 kitong namatay na ang beterano, dapat gi-aprubahan sa USCIS sunod sa pagkamatay.

Self-Petitioners (Pag-petisyon para sa kaugalingon)

Kung ang Pilipinong beterano sa WWII ug iyang asawa/bana pareho nang patay, dunay mga indibidwal nga hatagan ug katungod nga mohangyo ug parole para sa ilang kaugalingon basta nga:

- Naprubahan sa USCIS ang Form I-130 kung asa sila ang mga prinsipal nga benepisyaryo samtang buhi pa ang petisyoner, ug gi-reinstate and pag-aprub ini sunod sa iyang pagkamatay ilalom sa INA 204(l) or 8 CFR 205.1(a)(3)(i)(C)(2); o
- Namatay ang petisyoner bag-o maaprobahan ni USCIS ang Form I-130, pero dunay isa ka benepisyaryo nga buhi nga nagpuyo sa America sa panahon nga namatay ang petisyoner ug naa pa gihapon siya gapuyo sa America, ug giaprubahanng USCIS ang [Form I-130 na ilalom sa INA 204\(l\)](#).

Sa maong higayon, kinahanglan matukod sa tawong ga-petisyon sa iyang kaugalingon nga:

- Siya ang anak o igsoon sa namatay nga beteranong Pilipino, ug kini nga relasyon aduna na itong May 9, 2016 o bag-o May 9, 2016;
- Ang namatay nga beteranong Pilipino dunay kwalipikadong serbisyo sa militar itong WWII (kung asa gi-ingon sa taas), ug nagpuyo sa America sa panahon sa iyang pagkamatay; ug
- Ang asawa/bana sa beteranong Pilipino patay na pud.

Nota: [Basaha ang dugang](#) impormasyon kung unsaon paghangyo ug [humanitarian reinstatement](#) para sa kaniadto pa nga na-aprubahan nga Form I-130 nga gibawi itong namatay ang petisyoner. [Basaha ang dugang](#) impormasyon sa [basic eligibility](#) sa pagpangita ug panghuwas para sa usa ka buhi nga paryente nga naa'y usa nga benepisyaryo nga nagpuyo sa America.

Kinsa'y kwalipikado sa FWVP na programa (FWVP Program Eligibility PUT CHART HERE)

Mga Pilipino sa America

Samtang ang FWVP na programa gituyo para sa mga miyembro sa pamilya nga nagpuyo sa gawas sa America, naa'y mga paryente nga naa sa America nga pwedeng makipahimulos sa programa. **PERO**, kung ang imong aplikasyon gihatagan sa service center ug kundisyonal na pagtugot, ang imong paryente kinahanglan nga mo gawas ug America ug motungha sa opisina sa iyang napili na USCIS or U.S. Embassy or konsulado sa gawas sa America na para interbiyohun sa mga taga USCIS or Department of State na opisyal. Kung maaprubahan para mobiyahe, ang imong paryente isyuhan ug dokumento sa pagbiyahe para matogutan siya nga mobiyahe paadto balik sa America ug mohangyo ug parole sa U.S. Customs and Border Patrol (CBP) na opisyal sa usa ka port of entry. Rebyohun sa CBP ang mga dokumento ug, kung wala nay lain na kinahanglan, i-parole ang imong paryente sa America. Kung makita na dili pwede mobiyahe balik sa America, padad-an namo ug sulat na magpahibalo sa petisyoner sa FWVP na programa .

Depende sa istado sa usa ka indibidwal sa America, ang pagbiya sa America adunay seryoso nga epekto sa ilahang immigration. Bag-o mopadayon niining opsyon, dasigon ang indibidwal nga magpakitambag sa [accredited immigration nga abogado](#) para masamtang ang mga peligro ug benepisyo niining opsyon.

Sa usa ka bahin, ang mga paryente sa America pwede mahimong kwalipikado sa parole ubos sa USCIS katugbang sa palisiya para sa mga asawa, mga anak ug ginikanan sa mga miyembro sa pwersa militar sa America karon o kaniadto. Tan-awa [dire](#) para sa dugang impormasyon sa ingon nga parole, o pakigkita sa inyong local nga opisina sa USCIS, pinaagi sa [online appointment](#).

Kinsa and Dili Kwalipikado

Pagsalmot sa FWVP na programa dili pwede sa mga immediate relatives kay pwede man sila mo apply dayon ug immigrant visa para mo-adto sa America sa higayon na ma-aprubahan ilang Form I-130. Ang immediate relatives ay mga:

- Asawa/Bana sa U.S. citizens;
- Dili minyo nga mga anak sa U.S. citizen nga wala pay 21 anyos; ug
- Ginikanan sa U.S. citizens nga kapin na sa 21 anyos.

Nota: Kung ikaw benepisyaryo sa usa ka na-aprubahan na Form I-130, gapuyo ka sa gawas sa America, ug ang imong petisyoner buhi pa ug naa sa America, dili ka makahangyo ug parole para sa imong kaugalingon o sa mga miyembro sa imong pamilya ubos sa FWVP na programa. Ang imong petisyoner nga gapuyo sa America ang kinahanglan mag-file para sa imoha.

Limit sa edad para sa Deribatibo nga Benepisyaryo

Walay limit sa edad para sa usa ka prinsipal na benepisyaryo sa Form I-130 para mahimong siyang kwalipikado sa FWVP na programa. Pero, ang iyang deribatibo nga anak kinahanglan ang edad ubos sa 21 anyos sa petsa nga nadawat ang husto na pag-file na aplikasyon para mahimong kwalipikado sa parole sa ubos sa FWVP na programa. Ang mga Form I-131 na gisumiter para sa mga deribatibo na anak nga nag edad 21 anyos or mas gulang pa, sa pisa nga nadawat ang husto na pag-file na aplikasyon amo ng balibaran. Dili na namo ibalik ang gibayran nga filing fees. Ipadayon namo ang pagproseso sa mga aplikasyon sa ubang mga benepisyaryo, sakup ang prinsipal benepisyaryo ug sa iyang asawa/bana ug ang dili minyo na anak nga ubos sa edad nga 21 anyos.

Mga Panghitabo nga Makaapekto sa Pagkakwalipikado

<p>Ang mahimong U.S. Citizen</p>	<p>Kung ikaw usa ka permanenting residente (LPR) o U.S. Green Card holder nga nahimong U.S. citizen human sa hustong pag-file sa imong aplikasyon sa FWVP na programa, mahimo na pwede kang mopili na ipadayon sa imong mga “immediate relatives” ang proseso sa parole. Pwede pud nga pilion nimo nga i-proseso ang ilang mga immigrant visa human nimo bayaran ilang mga immigrant visa fees.</p> <p>Kung mahimo kang U.S. citizen sa wala ka pa makahangyo ug parole ubos sa FWVP na programa, balibaran namo bisan unsa nga aplikasyon nga gi-file para sa mga immediate relatives.</p>
<p>Pagminyo</p>	<p>Ang pag-usab sa isatado sa kaminyoon o marital status sa usa ka Form I-130 nga paryente nga benepisyaryo mahimo nga makaapekto sa pagkakwalipikado sa imong paryente sa FWVP na programa.</p> <p>Sakup na mga paryente nga dili kwalipikado sa FWVP na programa kung sila minyo ay:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Anak nga naa'y Form I-130 na na-file ubos sa ikaduhang family-based preference. Kung ang imong anak na-minyo sukad na na-aprubahan ang Form I-130, dili na siya makonsidera na anak sa ubos sa INA, sa ingon niana, dili na siya kwalipikado sa visa petisyon. Ang ikaduhang preference pwede para sa mga permanenting residente (LPR) o U.S. Green Card holder nga gustong dalhon sa America ang ilang mga asawa ung dili minyo nga anak, bisan unsa ang edad sa mga anak. • Anak sa prinsipal nga benepisyaryo nga naa'y Form I-130 na na-file para sa iyaha, ginatawag ni siya na deribatibong anak. Kung nag-minyo na ang ang bata sukad sa na-aprubahan ang Form I-130, dili na siya makonsidera nga anak ubos sa INA bisan kung iyang edad wala pay 21 na anyos, ug dili pud siya pwede makakuha ug istado gikan sa prinsipl na benepisyaryo.

Paghangyo ug parol sa ilalom sa FWVP na programa

Mga tip sa pag-file

Ang mga petisyoner kinahanglan *dunganon* ang pag-file ang mga aplikasyon ubos sa FWVP nga programa para sa *tanang* nga miyembro sa pamilya na kauban sa parehong na-aprubahan na Form I-130. Ang deribatibo na benepisyaryo mahimo lang ikonsiderar sa parole kung na-aprubahan ang parole sa prinsipal na benepisyaryo sa Form I-130. Ang mga deribatibo na benepisyaryo dili kwalipikado sa FWVP na programa sa ilang kaugalingon lang, ug bisan unsa nga Form I-131 na aplikasyon nga gi-file para sa ila balibaran kung dili maaprobahan ang parole sa prinsipal na benepisyaryo.

- **Paghangyo sa pagdugang ug asawa o anak sa na-aprubahan nga Form I-130 (Pagdugang sa Deribatibo nga mga Benepisyaryo/Add-on Derivative Beneficiaries).** Kung ang prinsipal na benepisyaryo nag-minyo na o nagka-anak sukad sa pag-aprub sa Form I-130, mahimong mag-file ug aplikasyon sa FWVP na programa para sa iyahang asawa ug anak na wala pay edad 21 anyos (mao ni ginatawag na dugang na deribatibo/"add-on" derivative)
- **Ang mga deribatibo na anak na nakalista sa na-aprub na Form I-130 nga edad 21 anyos, o mag-edad na 21 anyos o gulang pa, bag-o sa imong husto nga pag-file sa FWVP Program nga aplikasyon, dili na mahimong kwalipikado para sa FWVP na programa. Ang basihan sa pítsa sa aplikasyon nga gi-file ay ang pítsa sa pagdawat ni USCIS ini. Kung nag-file ka ug aplikasyon para sa deribatibo nga anak ug nadawat namo ang aplikasyon nga ang bata nag edad na 21 anyos, balibaran na ang aplikasyon.**

Unsaon Paghangyo ug Parole

Kung ikaw (ang petisyoner) gusto nga ang imong mga paryente makonsiderar sa FWVP na programa, kinahanglan sundon nimo ang mga tugon na para lang sa pag-apply sa FWVP na programa ug magsumiter sa mga kinahanglan na dokyumento sa Lockbox. Ang mga instructions nakalista sa ubos:

1. Kompleto [nga Form I-131 Aplikasyon para sa Dokumento sa Pagbiyahe \(Application for Travel Document\)](#):

Kompleto nga nga Form I-131, dapat **tag usa ka form** para sa kada miyembro sa pamilya nga kwalipikado nga mosalmot sa FWVP na programa.

- Kompletuha ang Parts 1,2,7,8 ug 9 sa Form I-131;
 - Hinumduma na ang Part 1 ay gapangayo ug impormasyon kabahin sa imo, ang petisyoner.
 - Ubos sa Part 2, klase na aplikasyon (Application Type), i-check ang kahon 1.F, **Ako ga-apply para sa Advance Parole Document para sa tawo nga naa sa gawas sa America.**(Nota: I-check kining kahon bisan kung ang imong benipisyaryo sa gapuyo sa America karon); Ang 2.A-2.P naghangyo ug impormasyon kabahin sa imong miyembro sa pamilya, ang benipisyaryo;
 - Ilalom sa Part 8, ikaw mo pirma diri kay ikaw ang petisyoner;
- Isulat “FWVP” sa taas sa Form I-131, dapat isulat sa kapital na letra;
- luban ang kopya sa imong Form I-797, Notice of Action , Form I-130 approval notice, printout gikan sa Case Status Online nga gapakita ug aprubal sa Form I-130, or uban nga ebidensiya kabahin sa imong Form I-130 na aprubal; ug
- luban ang bayad or paghangyo nga walay bayad.(Ang aplikante mahimong mohangyo nga walay bayad, magsumite lang ug [Form I-912, Request for Fee Waiver](#). Para sa mga tugon, palihog tan-awa ang USCIS Fee Waiver Guidance.)

2. Kompletuha ang [Form I-134, Gipanompaang Suporta \(Affidavit of Support\)](#):

Kompletuhaang Form I-134, dapat tag usa ka form para sa kada miyembro sa pamilya. Sunda ang instructions nga makit-an sa [Form I-134 web page](#). Kung kinahanglan, pwede mo sumiter ug mga Form I-134 gikan sa lainlain nga sponsor para makahatag ug mga ebidensiya nga ang mga sponsors naa’y kaigo na kinitaan o pundo para masupporta ang kada isa sa miyembro sa pamilya.

3. luban ang ebidensiya nga ikaw usa ka beteranong Pilipino sa ika-duhang giyera sa kalibutan(WWII) nga gihulagway sa Section 405 sa IMMACT90, nga giamendar sa section 112 sa Department of Justice Appropriation Act,1998, o ikaw ang buhi nga asawa sa ingon na indibidwal. Kung ga-petisyon ka sa imong kaugalingon (self-petitioner), iuban ang ebidensiya nga ikaw ang anak o igsoon sa namatay nga beteranong Pilipino, ug ang inyong relasyon naglungtad karon o bag-o pa ang May 09, 2016;. nga ang namatay nga beteranong Pilipino adunay kwalipikadong serbisyo sa militar sa ika-duhang giyera sa kalibutan(WWII),kung asa gi-ingon sa taas, ug siya nagpuyo sa America sa panahon sa iyang pagkamatay, ug nga patay na pud ang iyang asawa/bana.

Nota: Kinahanglan na magsumiter ka ug tag usa ka Form I-131 ug tag usa ka Form I-134 para sa kada paryente nga gusto nimo nga mahatagan ug parole ubos sa FWVP na programa. Kinahanglan nga bayaran nimo ang mga fees nga dapat bayaran para sa kada aplikasyon o [mohangyo nga walay bayad](#).

Magsumite ug Pakete sa imong Aplikasyon

Kinahanglan dunganon nimo ang pag-file sa mga aplikasyon para sa tanan na miyembro sa pamilya na kauban sa parehong na-aprubahan na Form I-130 aron mahiusa ang pagproseso. Isumiter tanang aplikasyon kauban ang mga suportang mga dokumento, iuban ang mga bayranan na fees or hangyo nga walay bayad, sa usa ka pakete sa dinhi lamang nga address:

USCIS
PO Box 8500
Chicago, IL 60680-4120

Ang pagpakyas sa pagsumiter ug dungan sa tanan nga aplikasyon naa'y epekto sa among abilidad nga maghukom kung kwalipikado sila para sa programa ug mahimong balibaran namo ang tanan o uban nga kuyog na aplikasyon

Dili pwedeng mag-file sa imong aplikasyon electronically sa pamaagi sa among online filing system sa pagka karon.

Gasto

Kinahanglan ang bayad para sa [Form I-131, Aplikasyon sa Dokumento sa Pagbiyahe \(Application for Travel Document\)](#), tag usa para sa kada aplikasyon na isumiter nimo para sa miyembro sa pamilya, o pwede ka [mohangyo nga walay bayad](#). Ang kantidad sa bayranan dili sige pareho, mao ng kinahanglang nimo tan-awon ang [USCIS talamdan sa bayranan \(fee schedule\)](#) bag-o mag-file ug mga petisyon or aplikasyon. Ikaw ang mo bayad sa tanan nga gastosun sa pagtambong sa interbiyo, uban ang pag kompleto sa medikal eksaminasyon ug ang pagbiyahe paadto sa America.

Pagproseso sa Imong Aplikasyon

Ang pag tugot ug parole dili automatic. Gamiton namo ang among kaugalingong pamaagi sa pag tugot ug parole, depende sa kaso. Sa kasagaran amo lang togutan ang parole sa mga benepisyaryo nga natuman ang mga panginahanglan sa FWVP na programa ug;

- Nakapasar sa mga criminal ug background check;

- Nakapasar sa medikal eksaminasyon; ug
- Garantiyahan ang pabor nga pagtugon sa diskresyon.

Human sa pag-file sa imong aplikasyon sa USCIS Lockbox, ang pakete ihatud sa usa ka USCIS service center para sa adjudication. Pamatud-an sa service center nga kwalipikado ka nga mosumiter ug aplikasyon ug ilang rebyohun ang mga dokumento para makapagdesisyon sila kung ang imong benepisyaryo kwalipikado para sa parole. Ang service center pwedeng mangayo ug dugang nga ebidensiya, mo balibad o aprubahan ang imong aplikasyon nga dunay kondisyon.

Kung ang service center dunay kondisyon sa pagaprub sa imong aplikasyon, ila ning ipadala sa National Visa Center (NVC) sa ilalom sa Department of State (DOS). Ibalhin ni NVC ang imong kaso sa USCIS or sa U.S. Embassy o konsulado kung asa ang imong paryenteng benepisyaryo interbiyohun.

Kung balibaran ang imong Form I-131, pinal na ang desisyon. Pero, ang imong benepisyaryo pwede pang mahimong kwalipikado para sa proseso sa immigrant visa base sa gi-aprub nga Form I-130 nga gi-file para sa ilaha. Pag mahimo na mo apply ug immigrant visa, pwede ng sugdan sa imong benepisyaryo ang proseso sa pag-apply. Pwedeng mo abot ug mga unum ka bulan (6 months) ang pagproseso ug FWVP na aplikasyon gikan sa adlaw among nadawat ang aplikasyon hangtud sa pag-isyu ug dokumento sa pagbiyahe (travel document). Ang panahon na kinahanglan para makapagdesisyon sa usa ka kaso mo depende sa mga makit-an nga isyu ug kung manginahanglan pa mi mangayo ug dugang na ebidensiya.

Pangayo ug Ebidensiya

Kung makit-an sa service center nga kulang pa o kinahanglang pa ug dugang na ebidensiya o impormasyon ang usa ka aplikasyon, magpadala sila ug Request for Evidence (RFE). Kinahanglan na imong isumiter ang gipangayo na ebidensiya, o ma matuod nimo na dili nimo mahatag ang gipangayo na ebidensiya ug magsumiter ka ug ubang kamatuuran.

Interbiyo sa Benepisyaryo

Nota: Ayaw palihog ug pagsulay ug schedule ug appointment direkta sa USCIS International Field Office o U.S. Embassy o konsulado. Padad-an ka ug sulat kung asa ka ingnon kung kanus-a imong gitakda na interbiyo.

Depende kung asa imong lugar, ikaw (ang prinsipal na benepisyaryo) pwedeng interbiyohun sa usa ka USCIS o DOS na consular officer sa usa ka U.S. Embassy or konsulado. Pag nadawat na ang aplikasyon gikan sa NVC, mo schedule ang USCIS o DOS ug appointment para sa imong interbiyo

ug mohatag sila ug impormasyon kabahin sa mga panginahanglang bag-o ang interbiyo, uban na diri ang mga tugon sa pag kompleto sa medikal eksaminasyon.

Sa adlaw sa interbiyo, mga kawani na taga USCIS or DOS na consular officer maoy mo interbiyo sa imo ug sa mga deribatibo nga benepisyaryo nimo para ipamatud-an na kamo ang tinuod na mga aplikante ug kung kwalipikado mo sa parole ubos sa FWVP na programa.

Pag-andam sa Interbiyo

Sa adlaw sa interbiyo kinahanglan magdala sa mga sunod:

- Imong ilhanan or identification na ang gobyerno ga-isyu;
- Pasaporte;
- Orihinal na civil documents na gasuporta sa inyong pagkakwalipikado sa programa, kuyog ang sertipikado nga iningles nga paghubad (English translation) niining mga dokumento;
- Mga resulta sa medikal eksaminasyon; ug
- Kopya sa sulat na gipadala sa imo na nagpahibalo sa imong pitsa sa interbiyo.

Proseso Pagkahuman sa Interbiyo

Nota: Ang benepisyaryo kinahanglan DILI mogama ug permanente nga aksyon - ingon sa pagbaligya or pagpalit ug kabtangan o katigayonan, pagtapos o pagbiya sa trabahoo o pag eskwela - hangtod nga anaa na sila'y dokumento sa pagbiyahe sa ubos sa FWVP na programa..

Kung maaprobahan na imong biyahe:

- Mga kawani sa U.S. Embassy mo isyu sa mga kinahanglan na dokumento sa pagbiyahe. Kining mga dokumento motugot sa imong pagbiyahe sa America ug maghangyo ug parole gikan sa opisyal sa CBP sa port of entry. Rebyohun sa CBP ang mga dokumento ug, kung tanan husto na, hatagan ka ug tulo (3) ka tuig nga parole sa America.
- Kinahanglan ikaw ang mo ayo ug bayad sa imong pagbiyahe.

Kung dili maaprobahan ang imong biyahe:

- Padalhan ka ug sulat kung asa ka pahibalon nga wala maaprobahan ang imong pagbiyahe sa America. Makadawat pud ug sulat ang imong petisyoner kabahin sa desisyon.

Kung balibaran namo ang imong parole

- Pinal na ang among desisyon nga balibaran ang imong parole, ug dili nimo pwedeng i-apela.
- Kung balibaran namo ang imong parole ubos sa FWVP na programa, pwede pa ka mahimong kwalipikado sa proseso sa immigrant visa base sa imong na-aprub na Form I-130 . Kung kwalipikado pa sa immigrant visa, pwede na nimo sugdan ang proseso pag mahimo na mo apply.
- Naa'y mga panghitabo nga ang rason kung ngano namo gibalibaran ang imong parole mao pud ang hinungdan sa pag bawi sa pag-aprub sa imong Form I-130. Kung gibawi namo ang pag-aprub sa imong Form I-130, dili na ka mahimong kwalipikado para sa immigrant visa. Ang among desisyon depende sa kaso.

Unsay pasabot kung usa ka na parolee

Ang parol dili permanente ug dili pamaagi na mahimo kang immigrant o mahimo kang kwalipikado para sa Green Card. Buot lang pasabot ug parole, naa kay permiso na mopuyo sa America sa pila ka tuig nga gitugot ang imong parole (kasagaran tulo (3) ka tuig para sa usa ka indibidwal sa ubos sa FWVP na programa) ug pwede ka mo apply ug permiso para sa trabaho. Para makakuha ug permanenting residenteng istado(LPR) o U.S. Green Card, kinahanglan mo apply ka ug dapat makit-an nga kwalipikado sa Green Card sa istado.

Awtorisasyon o Permiso sa Pagtrabaho

Pag na parole na ka sa America, sa ubos sa FWVP na programa, pwede ka mo apply ug permiso sa pagtrabaho gikan sa USCIS. Kinahanglan mo sumiter ka ug [Form I-765 aplikasyon para sa awtorisasyon sa trabaho \(Application for Employment Authorization\)](#). Dunay kinahanglan nga bayad or hangyo nga walay bayad kung gusto ka mo apply ug awtorisasyon sa pagtrabaho.

Usab nga parole

Kung na parole ka sa America ubos sa FWVP na programa, gidahom na mo apply ka ug permanenting residenteng istado (LPR) o U.S. Green Card kung mahimo na ka mo apply ug immigrant visa. Base sa impormasyon sa Visa Bulletin, pila pa ka tuig mo agi bag-o nga mahimo na mo apply ug visa ang mga FWVP na benipisyaryo. Imong responsibilidad na mo apply usab ug parole (re-parole) sa America hangtud na pwede na nimo itarong ang imong istado. Kinahanglan na mo apply ka usab ug parole mga nobenta (90) ka adlaw bag-o mo expire o mapaso ang imong parole. Kung magpabilin ka sa America na expired or paso na ang imong parole unya wala pa ka naka-apply para matarong ang imong istado o wala ka naka apply ug ekstensyon or padugayon pa imong parole, mahimong supak sa balaod ang imong pagpuyo. Naa'y seryoso nga epekto kini sa istado nimo sa America.

Pag-apply ug Green Card

Kung adunay immigrant visa na pwede para sa imo, kinahanglan ka mo apply ug permanenting residenteng istado (LPR) o U.S. Green Card. Sa paghimo niini, kinahanglan mag-file ka ug [Form I-485, Application to Register Permanent Residence o Adjust Status](#), naa’y bayranan para sa pag-apply. Mga tugon kung unsaon pag-file sa Form I-485 naa sa uscis.gov/i-485.

Para sa imong kasayoran, kung ikaw nagpuyo o nagtrabaho sa America nga walay pagtugot, supak sa balaod ni, mahimo na kinahanglan ka mo apply ug ma proseso sa gawas sa America para sa immigrant visa, imbis nga makapagapply ug permanenting residenteng istado (LPR) o U.S. Green Card sa America.

Pagprotekta sa Imong Kaugalingon sa Limbong

Sa pagsugod nimo sa paghangyo ug parole ubos sa FWVP na programa, makatabang ning mga pahinumdom:

- **Ang USCIS ug DOS kusog nga ga awthag sa imo ug mga miyembro sa imong pamilya nga magpabilin nga mabinantayon sa posibilidad nga naa’y mga indibidwal nga mangangkong nga sila mga representante sa gobyerno sa America ug mangayo ug kwarta.** Kining mga indibidwal gitawag ug “scammers,” ug mahimo nga mo sulay sila sa pagtikas o manguwat sa inyo para bayaran ninyo sila para tabangan mo ug file ug aplikasyon ubos sa FWVP na programa. Para mahibal-an ninyo ang mga kasagaran nga pang-uwat sa ining gihisgutan ug unsaon pag-sumbong sa mga “scammers” palihog bisitaha among [Avoid Scams](#) Web page.
- **Ang mga website nga nagtapos sa “.gov” ay mga opisyal nga website sa gobyerno.** Mga impormasyon sa mga opisyal nga website sa gobyerno sa America na gatapos sa “.gov” maoy opisyal ug husto. Ang mga opisyal email address sa gobyerno sa America gatapos pud sa “.gov”, kung naa’y mga sulat o pahibalo gikan sa address nga wala gatapos sa “.gov” dapat pagsuspetsahan.